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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 27 octombrie 2016, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 16,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că toţi cei 34 de consilieri 
judeţeni sunt prezenti, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul Judeţului 
Argeş, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl Stoicea Alin, 
director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin director executiv Direcţia  
Investiţii, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi 
Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii Internaţionale Tineret, 
Cultură, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, 
directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş 
R.A., dl Iriciuc Ionel, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri R.A.,  dl 
Sănduloiu Ion, directorul Serviciului Public Judeţean Salvamont Arges, dl Ţurcanu 
Sorin, şef Serviciul Audit Public Intern, dl Mincă Răzvan, manager Spitalul Carol I 
Costeşti, dl Gheorghe Aurelian, manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă 
Piteşti, dna Gheorghe Florina, manager interimar Spitalul de Pediatrie Piteşti,  dl 
Iacob Marian, manager Spitalul de Psihiatrie ,,Sfânta Maria,, Vedea, dna Micu 
Marioara, manager Spitalul de Pneumoftiziologie Leordeni, dna Matei Florentina, 
manager Spitalul de Pneumoftiziologie ,,Sf. Andrei,, Valea Iaşului, dl Voicu 
Constantin, manager Spitalul de Recuperare Brădet, dna Stoiculescu Anca, 
manager Spitalul de Boli Cronice şi Geriatrie ,,Constantin Bălăceanu Stolnici’’ 
Ştefănesti, Şerb Camelia, manager Spitalul de Boli Cronice Călineşti, dl Gheorghe 
Ciulcu, manager UAMS Rucăr, dl Mazilescu Sorin, directorul Centrului de 
Conservare şi Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dna Boţoghină Cristina, 
director interimar Centrul de Cultură Brătianu, dl Dejanu Justin,  director adjunct al 
Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl Popescu Cornel directorul 
Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian, director Biblioteca Judeţeană 
Argeş, dna Pendiuc Gabriela, director Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dl 
Macovei Adrian, director general Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
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Protecţia Copilului Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei Generale de 
Evidenţă a Persoanelor Argeş, dna Ciocănău Niculina, consilier Preşedinte. 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Şedinţă ordinară din luna octombrie,  avem 
un singur coleg întârziat, este vorba de doamna vicepreşedinte Brătulescu Simona, 
în rest toată lumea este prezentă, deci şedinţa este statutară. Pentru început v-aş 
ruga să fiţi de acord să retragem de pe ordinea de zi punctul 10. Proiect de 

hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 4 la Hotărârea consiliului județean 

nr. 89/28.04.2016 privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor ce se vor 

aplica începând cu anul fiscal 2017. Noi apreciem că nu este suficient de bine 
redactat, suficient de bine explicat, motiv pentru care propunem să-l amânăm 
pentru şedinţa din luna noiembrie. Cu acest amendament, retragerea punctului 10, 
vă supun la vot  ordinea de zi.  

Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă este 
cineva împotrivă? Vă mulţumesc. Ordinea de zi a fost votată în unanimitate.  
 

-  I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.09.2016.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
     Consult dacă aveţi neclarităţi? Nu sunt?  
     Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
     Procesul – verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 

-  II - 
 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 

 
- III - 

 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea atribuirii serviciilor de transport public de persoane prin servicii regulate 
în vederea eliberării licenţei de traseu  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 

Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 95. 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu situat în incinta Teatrului ”Al. Davila”, cu destinaţie de 
activitate comercială. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.      
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dna  consilier Doru Olimpia ) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 96. 
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-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş a unui imobil aflat în domeniul public al Judeţului Argeş , situat în 
Pitești, str. Mărășești, nr. 1  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere.( dl consilier Tică Manuel) 
   S-a adoptat hotărârea nr. 97. 
 

 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
acordarea de sprijin financiar prin Programul PRO Social  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dl consilier Enache Valentin) 
   S-a adoptat hotărârea nr. 98. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al U.A.M.S. Rucăr  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Comisiile K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

    Aş dori să fac o precizare pentru informarea dumneavoastră, în urmă cu 
câteva zile, la început de săptămână, s-a aprobat ca o maşina să fie de bază în 
dotarea UAMS-ului. 
    Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 99. 
 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Acordului colectiv de muncă al funcționarilor publici din cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări?  Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 100. 

 
       

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Contractului colectiv de munca al personalului contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
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Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 101. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Anexei nr. 4 la Hotărârea consiliului județean nr. 89/28.04.2016 

privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor ce se vor aplica începând cu anul 
fiscal 2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Retras de pe ordinea de zi. 
 

                                                        -  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea reprezentanților Județului Arges în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Situaţii de Urgenţă Sud Muntenia şi în organele de conducere ale 
acesteia   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 102. 
 

-  XII - 
Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului de Pediatrie Pitești.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Comisiile K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 103. 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Pediatrie 

Pitești.  - Dl Presedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 104. 
 
                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei, statului de funcții si Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public și Privat al 

Județului Argeș R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
  

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dl consilier Tică Manuel ) 
   S-a adoptat hotărârea nr. 105. 
 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ şi ORDINE AG 
S.R.L., pe anul 2016   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 106. 

 
                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unor tarife practicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş 
R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

       Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri. ( dl consilier Andrei Mircea, 
dl consilier Drăguţoiu Dan ) 
   S-a adoptat hotărârea nr. 107. 
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                                                        -  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 

Drumuri Argeș R.A., pe anul 2016  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Jinga Valerian – Domnule Preşedinte, aş dori ca pentru anul viitor să 
ni se prezinte planul de reabilitare şi asfaltare al drumurilor judeţene, în şedinţa din 
noiembrie. Vă mulţumesc foarte mult. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am reţinut şi aşa vom face. 

Dl consilier Andrei Mircea – Domnule Preşedinte, tot ce înseamnă Regia de 
Drumuri Judeţene din partea noastră va fi abţinere sau vot împotrivă întotdeauna. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Deocamdată. Mulţumesc pentru precizare. 

 
  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abţineri. (dl consilier Andrei Mircea, dl 
consilier Drăguţoiu Dan, dl consilier Bulf Cornel). 

  S-a adoptat hotărârea nr. 108. 
 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea elaborarii “Strategiei pentru eficienţă energetică a judeţului Argeş în 
perioada 2016-2020”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
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   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 109. 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul “Restaurarea Galeriei de Artă „Rudolf Schweitzer - 
Cumpăna” - consolidarea, protejarea și valorificarea patrimoniului cultural”, a 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie, a parteneriatului cu 
Ministerul Culturii și a cheltuielilor legate de proiect - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 110. 
 

-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul „Restaurarea Muzeului Județean Argeș - 

Consolidarea, Protejarea și Valorificarea Patrimoniului Cultural”, a Documentaţiei 

de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie , a parteneriatului cu Ministerul Culturii și a 
cheltuielilor legate de proiect  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
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   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 111. 
 

-  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Acordului cadru de colaborare dintre Județul Argeş și Judeţul Giurgiu în 
vederea realizarii în comun a proiectului “Modernizarea drumului judeţean DJ 504 
pe traseul Giurgiu – Vieru – Putineiu – limită judeţ Teleorman, km 11+780 – km 
30+000 (total 18,22 km) in judetul Giurgiu, pe traseul DJ 504 lim jud. Teleorman-
Popesti-IzvoruRecea-Cornatel-Vulpesti km 110+700 – km 136+695 (25,995 km pe 
raza comunelor Popesti, Izvoru, Recea, Buzoesti) in judetul Arges” . - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1,K2, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

          Este unul dintre cele două proiecte care figurează pentru finanţare pe 
fonduri europene. 
         Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Andrei Mircea – Domnule Preşedinte, un singur comentariu, vom 
vota pentru acordul cadru pentru că este interesul judeţului Argeş, dar cu 
precizarea că reprezentantul judeţului la data execuţiei să fie atent, pentru că toate 
firmele care au fost contractoare pe judeţul Giurgiu, în prezent sunt în faliment. 
Deci acest acord de colaborare să nu implice finanţări comune sau finanţări cu 
fonduri europene pentru că noi putem să ne îndeplinim sarcina dar fiind comună 
investiţia, el nu şi-o îndeplineşte că este în faliment, proiectul cade, după care vine 
Uniunea să recupereze toţi banii, şi ne include şi o pe noi din cauza Giurgiului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Importantă precizare, 
trebuie să o reţinem, vă rog să o consemnaţi şi este foarte posibil domnule 
consilier să gândim la o comisie care să supravegheze şi eu unul v-aş vota pe 
dumneavoastră preşedintele comisiei pentru că stăpâniţi foarte bine aceste lucruri. 
Vă mulţumesc. 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 112. 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2016.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

          Vreau să vă spun că , faţă de luna trecută cum m-am gândit, am spus şi în 
şedinţa iniţială, cu liderii de grup, din nefericire proiectul pe buget trebuie pus în 
ultimele proiecte de hotărâri pentru un singur argument, şi acela ca întâi trebuie să 
se voteze celelalte proiecte ca să se poată să se voteze şi bugetul în ansamblu.  

    Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 113.    
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Diverse . 

 

                                                  -XXIII-I-  

Trecându-se la punctul XXIII-I al ordinii de zi - Informare privind 
activitățile în derulare în cadrul Proiectului ADI Molivisu - „Crearea infrastructurii 
generale și specifice activităților de turism din arealul climatic Ghițu – Molivisu, 
comuna Arefu, județul Argeș”-  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog.  
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Dna consilier Doru Olimpia  - Domnule Preşedinte, ştiu că este vorba doar de o 
informare însă vreau să fac următoarea precizare plecând de la ideea că am militat 
de la început pentru transparenţă şi seriozitate şi pentru a respecta câteva reguli 
minime de comunicare. La şedinţa trecută grupul PNL a solicitat încărcarea pe 
site a documentelor cu câteva zile înainte de întâlnirea comisiilor. Este vorba doar 
de o atenţionare din punct de vedere tehnic, sâmbătă şi duminică figura ordinea de 
zi fără acest punct de informare, de data aceasta, de luni, marţi, miercuri, deja a 
apărut şi acest punct. Dacă tot stabilim ca regulă, o zi, joi sau vineri în care se 
urcă materialele pe site, nu mai modificăm până când ne întâlnim toţii. Acum este 
vorba de o informare dar data viitoare s-ar putea să avem surpriza să fie alt 
subiect. Mulţumesc mult. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi eu vă mulţumesc pentru precizare, vreau 
să vă spun că un posibil accident cum a fost acesta îl vom evita, să fiţi convinsă. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, două puncte, la primul 
aş dori ca noi, consilierii judeteni, să avem la dispoziţie proiectele tehnice cât şi 
detalii de execuţie când vorbim de proiecte finanţate din fonduri guvernamentale 
sau europene nu să vedem numai devize generale şi doi, aş dori să vedem pentru 
acest sfârşit de an care sunt proiecţiile bugetare pentru anul 2017 şi mai ales 
capitolul de investiţii pe care Consiliul Judeţean le-a pregătit prin departamentul 
de investiţii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulţumesc, total de acord. Direcţia 
Economică, Buget-Finanţe, împreună cu Direcţia de Investiţii, sper să fie în 
grafic, pentru că şi pe noi ne interesează. 

Dl consilier Jinga Valerian– Domnule Preşedinte, am mai solicitat, şi ştiu că şi alţi 
colegi de-ai mei au solicitat, dotarea cu legitimaţii şi tablete sau laptop-uri. Bine, 
la mine este ceva necesar pentru că trebuie să caut nişte pokemoni pe tabletă 
respectivă. V-aş ruga să luaţi în considerare cererea noastră şi să o rezolvăm. Vă 
mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Aveţi totală dreptate, însă problema noastră 
primordială este că mai avem de recuperat de la precedenţii consilieri judeţeni 
foarte multe laptop-uri. Din nefericire nu avem o lege fermă care să impună  acest 
lucru.Vă spun cinstit, în acest moment, aparatul tehnic, pe care eu aici îl reprezint, 
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nu are o soluţie concretă pentru că sunt multe laptop-uri care nu sunt recuperate.  
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